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Potetak sjednice u 18:30 sati.

ZAPISNIK

sA 6. SIEDNICE SXOmXOC ODBORA U 2023. godini ODRZANE 05.1,0.2023. godine U ZBORNICI SKOLE

Sjednicu je sazvala predsjednica Skolskog odbora na pri.iedlog ravnateljice 5kole.

Prisutni: Odsutni:

1. Maia Kostid 1. Josip Faletar

2. Davor Medved 2. Marijana Kelava

3. Elvira Cvitkovia

4. Nataliia Boinjakovi6

5. Ivan Sambol

Zapisniiar sjednice ie tajnica Skole Jasmina Kordi6.

Dnevni red:

1. Usva.janje zapisnika sa 5. siednice Skolskog odbora
2. Usvajanje dnevnog reda
3. Suglasnost na zapoSliavanie uiiteljice [ikovne kulture po Uputnici Upravnog od.jela za obrazovanie

i druitvene dielatnosti Vukovarsko-srijemske Zupaniie
4. Usvajanje Godiinjeg plana i programa i Kurikuluma za 5kolsku godinu 2023./2024.
5. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2O24. godinu
6. Razno

Ad 1: Zapisnik sa S.sjednice Skolskog odbora u 2023.godini .iednoglasno je usvojen.

Ad 2: Dnevni red jednoglasno je usvojen.
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Ad 3: Upravni odjel za obrazovanje i dru5tvene djelatnosti Vukovarsko-srijemske Zupaniie, nakon
traZenja suglasnosti za raspisivanje natjedaja za uiitelja likovne kulture, uputio je uditeljicu Larisu Baiani
Hnatko na upraZnjeno radno m.iesto uditelja likovne kulture.

Sluglasnost na zapoSljavanje je dana jednoglasno.

Ad 4: Ravnateljica je predstavila tlanovima Skolskog odbora GodiSnji plan i program Osnovne Skole
Vodinci za Skolsku godinu 2023./2024. i Kurikulum Osnovne Skole Vodinci za Skolsku godinu
2023./2024. Ukratko je pojasnila kadrovsku situaciju, uditeljsku, strudnih suradnika i administrativno-
tehnidkog osoblja injihova zaduienja i planove rada u novoj lkolskoj godini.

Suglasnost je dana jednoglasno.

Ad 5: Voditeliica raaunovodstva RuZica Vrlji6 pripremila ie prijedlog financijskog plana za 2024. godinu.
Ravnateljica je pojasnila prijedlog finacijskog plana tlanovima Skolskog odbora.

Ad 6: Ravnateljica.je izvijestila Skolski odbor o trenutnoj kadrovskoj situaciji i predstoje6im natjedajima,
o problemima s pojedinim udenicima i mjerama koje je 5kola poduzela u rjeSavanju tih problema.

Sjednica je zavrSila u t9:30 sati.

Za ls n I car: Predsiednica Skolskog odbora:
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